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Raad van Advies 20220928 definitief 

Notulen Raad van Advies Dopingautoriteit 

 

Datum  : 28 september 2022 

Aanvang : 19.30 uur via MS Teams 

Aanwezig : De Raad van Advies bestaande uit portefeuillehouders Juridische Zaken, 

Medische Zaken, Financiële Zaken, de voorzitter en de COO van de 

Dopingautoriteit 

Afwezig : Portefeuillehouder Laboratoriumaspecten 

 

 

1. Opening / Mededelingen  

De voorzitter van de Raad van Advies opent de vergadering en heet iedereen 

welkom. Er zijn geen mededelingen. 

 

2. Notulen Raad van Advies Dopingautoriteit d.d. 20 juni 2022 

De notulen worden met twee wijzigingen vastgesteld.  

 

N.a.v.: 

[…] 

 

3. Kwartaalrapportage Q2 

 1.1.1 Programma Be PROUD: De Raad van Advies vraagt hoe de  

ambassadeurs gekozen worden. Dit wordt door de afdeling Educatie 

gedaan, zij zoeken brandschone sporters. Hierbij wordt eveneens gekeken 

bij welke sporten er meer aandacht voor doping nodig zou kunnen zijn. Op 

dit moment zijn er ca. 15 ambassadeurs.  

 1.1.2 Leerlijn Schone Sport; Sporters: De Raad van Advies vraagt of 

educatie na de pandemie weer op het oude niveau terug is. Dit is zeker het 

geval, al zijn er nog veel mensen die educatie nodig hebben; hiervoor is 

een educatieplan opgesteld, dit zal met de Raad van Advies gedeeld 

worden. Het in kaart brengen van de totale populatie is één van de 

doelstellingen die in het beleidsplan 2023 is opgenomen. Dan wordt ook 

duidelijk hoeveel er van het totaal aantal relevante sporters bereikt wordt 

met de educatie. Het bereiken van de sporters is een samenwerking tussen 

de bonden en de Dopingautoriteit. 

 1.2.7 Diversen: De Raad van Advies is geïnteresseerd in de 

onderzoeksresultaten van de Deense promovendus. Het rapport wordt met 

hen gedeeld (actie VE/OdH).  

 1.3.1 Corporate website: De Raad van Advies vraagt of er een 

publicatiebeleid is voor de website, dit omdat zij het aantal gepubliceerde 

nieuwsberichten mager vindt. De voorzitter van de Dopingautoriteit meldt 

dat er meerdere social media kanalen gebruikt worden en dat er een 

communicatiemedewerker is aangesteld die bezig is dit te verbeteren. 

 2.1 Dopingcontroles: De Raad van Advies vraagt wat de definitie van 

onsuccesvolle controlepogingen is. Een onsuccesvolle poging tot 

dopingcontrole is niet hetzelfde als een missed test. Alleen een 

onsuccesvolle poging tot dopingcontrole binnen het 60-minute time slot 

geldt als een missed test. Een onsuccesvolle poging tot dopingcontrole 

buiten het 60-minute time slot vormt geen missed test. Met ingang van 1 

januari 2023 zal er met twee testing pools gewerkt worden. Eén testing 

pool met en één zonder de verplichting om het 60-minute time slot door te 

geven voor eventuele dopingcontroles. Dit zou tot minder missed tests 
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moeten leiden. De Dopingautoriteit zal altijd proberen er alles aan te doen 

om misses tests te vermijden bij de sporters. 

Aansluitend vraagt de Raad van Advies of er nu voldoende DCO’s in dienst 

zijn. Het aantal is op dit moment voldoende maar qua spreiding over het 

land zou er nog iets verbeterd kunnen worden. Wanneer er nieuwe DCO’s 

nodig zijn zullen deze eerder worden aangetrokken dan voorheen.   

 3.3. Informatie(verstrekking) aan of door partners en samenwerking met 

partners: De Raad van Advies vindt de eventuele aansluiting bij de 

stichting Meld Misdaad Anoniem een goed besluit, maar wijst op het risico 

van valse beschuldiging waardoor er misschien veel werk voor niets 

gedaan wordt. 

 4.1 Wetgevingstraject: De voorzitter van de Dopingautoriteit licht toe dat 

de Raad van State kritisch was over de instelling van de 

beoordelingscommissie dopingzaken omdat er in de Nederlandse 

wetgeving een uitzondering gemaakt moet worden voor een stichting uit 

Canada. De commissie is bij VWS ondergebracht omdat WADA de 

commissie niet onafhankelijk genoeg vond en we o.a. daardoor non-

compliant werden verklaard. VWS heeft op 18 juli jl. laten weten dat in de 

gepubliceerde besluitenlijst van de Ministerraad d.d. 15 juli 2022 het nader 

rapport over de wijziging van de Wuab is aangenomen. Inmiddels ligt het 

(aangepaste) wetsvoorstel bij de Tweede Kamer.  

 9.2.2 Advisory Group on Education Drafting Group/9.2.3 CAHAMA: De 

Raad van Advies geeft aan de benoemingen van de hoofden Educatie en JZ 

leuke berichten te vinden om op de website te plaatsen. 

 10.1 Personeel: De Raad van Advies vraagt of de Dopingautoriteit (nog) 

geen moeite heeft met het invullen van vacatures. Dit is nog niet het geval 

alhoewel er minder (maar nog wel voldoende) reacties komen op eventuele 

vacatures.  

 

Knipsels: 

De Raad van Advies vraagt naar aanleiding van de knipsels in hoeverre de 

Dopingautoriteit het communicatieprotocol met de bonden en de sporter nog 

naleeft bij schorsing. Het protocol van de Dopingautoriteit is en blijft dat zij 

hierop nooit commentaar geeft. Het is aan de bond of aan de sporter zelf om 

een zaak al dan niet in de openbaarheid te brengen. 

 

4. Financiële en praktische zaken  

a. Begroting 2022 

Wordt ter kennisname aangenomen. 

b. Begroting 2023 

Het aantal controles en de bijdrage van NOC*NSF waren al vastgesteld. De in de 

kaderbrief toegezegde bijdrage van VWS blijkt onvoldoende. Er is nieuw personeel 

aangenomen om de ongezonde werksituatie (te hoge werkdruk, waardoor 

(langdurig) ziekteverzuim) te verbeteren. De werkdruk en het tekort aan 

personeel is niet alleen ontstaan omdat er te weinig geld is maar ook door het 

micro-management van WADA. Om de kosten te kunnen beperken hebben er 

verschuivingen in de uitgaven plaatsgevonden. Er wordt eveneens een nieuw 

systeem ingevoerd bij de dopingcontroles waardoor de werkdruk moet afnemen. 

Desalniettemin is aan VWS € 171.580,- extra gevraagd. De voorzitter van de 

Dopingautoriteit heeft bij VWS aangegeven de (wijze van (30% NOC*NSF 

loterijopbrengsten)) financiering niet optimaal te vinden. 
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5. CAR/Wetgevingstraject en systeemdiscussie 

Onlangs is er weer een questionnaire van WADA ingevuld. De Dopingautoriteit 

heeft tot 18 oktober de tijd voor de eerste verbeterpunten. 

WADA is ervan op de hoogte dat de Dopingautoriteit extra tijd nodig heeft voor 

het wetgevingstraject. De evaluatie van de Wuab wordt ondersteund door een 

ingehuurd bedrijf. Deze organisatie heeft op hoofdlijnen in haar rapportage 

aangegeven dat de Dopingautoriteit (te) afhankelijk is en dat de bevoegdheden 

dienen te worden versterkt. De voorzitter van de Raad van Advies geeft een 

toelichting van het gesprek dat hij met dit bedrijf heeft gehad.  

Er is een begeleidingsgroep voor het wetgevingstraject waaraan hoofd JZ  

deelneemt.  

 

De voorzitter van de Raad van Advies merkt op dat de Raad van State een nieuw 

beleid heeft en dat zij ook wel eens op locatie gaan praten over wetten. De 

Dopingautoriteit zou hen daarvoor kunnen uitnodigen. 

 

6. Terugblik 1e jaar voorzitterschap Dopingautoriteit 

De voorzitter geeft een toelichting op zijn 1e jaar voorzitterschap. 

 

7. Rondvraag 

De Raad van Advies vraagt of WADA al met een reactie is gekomen op de Guiding 

Principals die door de samenwerkende NADO’s is opgesteld. De COO meldt dat het 

door de Noorse collega’s op voorhand met WADA besproken is maar dat er op de 

openbaarmaking (nog) niet gereageerd is. 

  

8. Sluiting  

De voorzitter van de Raad van Advies sluit de vergadering om 21.10 uur. 

 

 

Het volgende overleg van de Raad van Advies vindt plaats op donderdag 15 december 

van 14.00 tot 16.00 uur te Capelle aan den IJssel. 


